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ZAPISNIK 

8. REDOVNE SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  LOVAČKOG SAVEZA PRIMORSKO-

GORANSKE ŢUPANIJE, ODRŢANE 15.09.2011. god. S POČETKOM U 12,30 SATI U 

PROSTORIJAMA LOVAČKOG SAVEZA U RIJECI, F. RAČKOG 1. 

 

Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, D. Sokolić, A. Petrinić, D. Mušćo, A. Loknar, B. 

Miklić, A. Štemberger, T. Tondini i J. Pavić  

Ostali prisutni: J. Crnković i A. Šoić. 

Odsutni: M. Mauhar i R. Abramović. 

Predsjednik J. Malnar, nakon što je pozdravio sve nazočne, dao je na glasanje 

Dnevni red, koji je prihvaćen uz manje korekcije. 

 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 7. sjednice IO-a 

2. Informacija o početku obrazovanja lovaca   

3. Donošenje Plana izlova nepoţeljne divljači na Kvarnerskim otocima 

4. Donošenje Odluke o ugovorima o djelu za tajnika i spremačicu 

5. Informacija u svezi korištenja sredstava lovozakupnina, te donošenje odgovarajućih 

odluka 

6. Informacija u svezi opremanja Muzeja šumarstva, lova i ribolova u Brodu na Kupi 

6.1. Poziv LD-a za doniranje lovačkih trofeja - eksponata 

7. Izvještaj sa sjednica povjerenstava i komisija odrţanih izmeĎu dviju sjednice IO-a: 

7.1. Povjerenstvo za lovnu kinologiju 

7.2. Povjerenstvo za lovno streljaštvo 

7.3. Povjerenstvo za lovačka odličja 

8. Primjedbe i prijedlozi članica: 

8.1. Informacija u svezi gospodarenja lovištem „Rab“ 

9. Različito: 

9.1. Molba LD „Divokoza“ Donje Jelenje za prijem u Savez 

9.2. Informacija o doniranim čekama LD „Kobac“ i LD „Vepar“ Mrkopalj 

9.3. Pojava divljači u naseljima, što poduzeti /medvjedi, divlje svinje i …./ 

Ad. 1.  

Zapisnik 7. sjednice jednoglasno je prihvaćen bez primjedbe. 
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Ad. 2. 

 Po ovoj točki dnevnog reda izvijestio je predsjednik Povjerenstva za obrazovanje T. 

Tondini. U ovom trenutku ukupan broj kandidata je 31, nekoliko kandidata je u pripremi tako 

da se očekuje do početka seminara da će se grupa povećati i do 40 kandidata. Seminar 

počinje 23.09.2011. god. u 17,30 sati u dvorani Saveza, prema rasporedu koji je usuglašen. 

Svi kandidati su obaviješteni i za sada su podmirili sve obveze prema Savezu. Za lovočuvare 

i ocjenjivače trofeja za sada nema interesa, što ne znači da se do kraja seminara za lovce 

neće prikupiti manje grupe. Pozivamo sva lovačka društva da ako imaju potrebe prijave 

kandidate, a posebno ona LD-a koja nemaju formirane komisije za ocjenjivanje lovačkih 

trofeja /“Kamenjarka“ Mali Lošinj i …./. Ove godine se išlo na pomlaĎivanje predavačkog 

kadra, tako da se aktiviralo dvojicu mlaĎih kolega  kao predavače-ispitivače. Svi odnosi s 

HLS su regulirani ili su u fazi dogovaranja.   

 

Ad. 3. 

 Plan izlova nepoţeljne divljači na Kvarnerskim otocima obrazloţio je dopredsjednik 

LS-a M. Linić. Plan je koncipiran kao i prošle godine, što znači da se prepušta lovačkim 

društvima s kopna i otoka da se dogovaraju o terminima izlova, a Savez će intervenirati 

samo u slučajevima ako ta suradnje doĎe u pitanje. 

 Lovačka društva s otoka duţna su, redovito - mjesečno, izvještavati Savez o 

rezultatima izlova divljači.   

 Plan izlova sastavni je dio ovog Zapisnika.  

Ad. 4. 

 Predsjednik Saveza J. Malnar podsjetio je nazočne da se ugovor o radu tajnika 

Saveza nije mijenjao nekoliko godina, a za to vrijeme su se bitno promijenili uvjeti rada, a 

posebno obim poslova koji se višestruko povećao. TakoĎer je naglasio da bi trebalo sklopit 

ugovor o radu i sa spremačicom, koja je do sada isplaćivana preko putnih naloga. Nakon 

kraće rasprave, u kojoj su učestvovali gotovo svi članovi IO-a, tijekom koje se čulo puno 

pohvala na rad tajnika, članovi IO-a jednoglasno su odlučili, da naknada tajniku iznosi 

4.000,00 kn neto, a spremačice 500,00 kn neto.  

 Tekst ugovora, s jasno preciziranim pravima i obvezama, pripremit će se za slijedeću 

sjednicu IO-a.  

 

Ad. 5. 

 Predsjednik Saveza J. Malnar obavijestio je nazočne da smo u fazi dogovaranja sa 

Ţupanijom o sredstvima za dva programa i to: Nabavka motornih kosilica /trimera/ u iznosu 

od oko 160.000,00 kn, te program snimanja dokumentarnog filma „SmeĎi medvjed u 

Gorskom Kotaru“ u iznosu od 30.000,00 kn. 

 TakoĎer je uputio kritiku onim LD-a koja traţe sredstva, a kad ih dobiju nisu u stanju 

ih realizirati /priprema dokumentacije, računa i sl./.  
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 Što se tiče edicije „Tetrijeb Gluhan u Gorskom Kotaru“ potrebno je da Izdavački 

savjet pripremi troškovnik kako bi se vidjelo koliko će koštati navedena edicija. 

 Prijedlog raspodjele motornih trimera pripremit će Povjerenstvo za razvoj lovstva 

Saveza, te ga predloţiti IO-u na usvajanje.   

 D. Sokolić; Postavlja pitanje što je s lovozakupninama za drţavna lovišta? 

 A. Loknar; Lovište „Jelenski Jarak“ preteţito je u privatnom vlasništvu, a formirano je 

kao drţavno lovište. Dali se dio sredstava drţavnih lovišta vraća Ţupaniji, treba ispitati što se 

dobiva, a što ne. 

 B. Miklić; Dali Ţupanija dobiva lovozakupninu od drţavnih lovišta? 

 J. Malnar; Dali su granice lovišta dobre ili ne to je upitno. Mišljenja je da ne bi trebalo 

previše čačkati oko lovozakupnina, bitno je da za sada od Ţupanije dobivamo čak i više 

nego što imamo pravo. Imamo izvrsne odnose sa Ţupanijom. 

 J. Crnković; Za ţupanijska lovišta zakupnina se plaća Ţupaniji a za drţavna Drţavi, 

što je tu sporno? 

 M. Linić; Dobivamo znatno više od onoga na što imamo pravo, slaţe se da ne treba 

previše postavljati pitanja. 

 A. Petrinić; Mišljenja je, da se dio sredstava od drţavnih lovišta ipak vraća Ţupaniji. 

 J. Malnar; Ponovo naglašava, da ako i dalje poteţemo pitanje povrata lovozakupnina 

iz drţavnih lovišta, treba biti spreman da se preuzmu i posljedice. Trebalo bi vidjeti s 

Ministarstvom, što s lovištima gdje je preteţno privatno vlasništvo. 

 

Ad. 6. 

 Po ovoj točki dnevnog reda izvijestio je T. Tondini koordinator Saveza za opremanje 

Muzeja u Brodu na Kupi. Privodi se kraju prikupljanje trofeja doniranih od strane LD-a i 

lovaca pojedinačno i ako još uvijek nedostaju poneki trofeji. Ponovo traţi veći angaţman 

članova IO-a na prikupljanju i doniranju trofeja, te ponovo poziva sve lovce i LD-a /koja to 

nisu učinila/ da se uključe u ovu korisnu akciju. Prepariranje pernate i krupne divljači je 

gotovo završeno i ako nedostaju neki eksponati. Ima i poteškoća jer se prostor još uvijek 

ureĎuje /problemi s vlagom/. A. Frković priprema tekstove za pojedine eksponate, nedostaje 

starih fotografija i ostalih eksponata. Bilo je problema s prepariranjem, ali je i to razriješeno. 

Nada se da će Muzej biti otvoren do kraja ove godine, kao krajnji rok. 

 I nadalje poziva vlasnike trofeja, trofejnog oruţja, naprava, te posjednike starih 

fotografija /koje bi se skenirale i vratile vlasnicima/, da doniraju i stave na raspolaganje 

Muzeju.  

 Trofeji i ostali eksponati mogu se dati i na REVERS, na odreĎeno vrijeme s pravom 

povratka. 

 J. Mlanar; Još jednom apelira da se svi angaţiramo oko prikupljanja eksponata, što 

starije to bolje. TakoĎer naglašava da dosta troškova ide na račun Saveza. 
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 Ad. 7.  

 7.1. Po ovoj točki dnevnog reda informirao je predsjednik J. Malnar. Plan kinoloških 

aktivnosti ostvaren je kako je i planirano, bez nekih poteškoća. Podrţava prijedlog izmjena 

Plana kinoloških aktivnosti do kraja godine, kao i prijedlog edukacije za kinološke suce kako 

slijedi: 

1. Mile Abramović    - Krvosljednici 

2. Boris Mulc    - Krvosljednici 

3. Siniša Arh    - Krvosljednici 

4. Denis Jelenčić    - Goniči 

5. Robert Čop    - Jamari 

6. Drago Kovačević   - Jamari 

7. Alen Štimac    - Ptičari 

8. Bernard Vukas    - Ptičari 

Kandidati pod red. br.  6, 7 i 8 radi obuhvata svih pasmina. 

           Što se tiče statusa gatera u Skradu, on je sastavni dio lovne infrastrukture /lovno 

tehnički objekt/ i treba da se registrira u LGO-i, te mu nije potrebna nikakva posebna 

verifikacija.  

 7.2. Po ovoj točki dnevnog reda, takoĎer je informirao predsjednik J. Malnar. Plan 

streljačkih aktivnosti izvršen je u potpunosti bez nekih poteškoća. Izvršni odbor prihvaća 

prijedlog ekipa za Drţavno prvenstvo u Trapu i Lovnom parkuru.  

 7.3. Po ovoj točki dnevnog reda izvijestio je predsjednik Povjerenstva za lovačka 

odlikovanja M. Linić. Dogodilo se nešto što je suprotno Pravilniku HLS-a, a to je da su 

predstavnici LD-a „Lisjak“ Kastav, mimo ovog Saveza, zatraţili prijem kod predsjednika HLS-

a. Tom prigodom, vjerojatno ne baratajući s činjenicama, obećano im je 73 odlikovanja 

povodom obiljeţavanja 100. obljetnice Društva. Ne ţeleći ulaziti u to čiji je to propust, ostaje 

činjenica da je to podcjenjivanje ovog Savezu i svih ljudi koji se bave tom problematikom. 

Obavljeno je više razgovora s predstavnicima LD „Lisjak“ Kastav, traţeći od njih da se 

pridrţavaju Pravilnika o lovačkim odlikovanjima, čak je nuĎen i odreĎeni kompromis. 

MeĎutim oni su ustrajali u svom zahtjevu, te uz podršku HLS-a, doslovno prisilili 

Povjerenstvo za odlikovanja Saveza da verificira njihov zahtjev, odnosno da se tim povodom 

odlikuje 73 člana LD-a. 

 Povjerenstvo je prihvatilo prijedlog LD-a „Tetrijeb“ Gerovo da se povodom 

obiljeţavanja 65. godina djelovanja ovog društva odlikuje 15 lovaca redovnim i izvanrednim 

odlikovanjima. 

 Zapisnik Povjerenstva o lovačkim odlikovanjima je sastavni dio ovog Zapisnika. 

 J. Malnar; Očito je da smo stavljeni u pomalo neugodnu situaciju, a stvari se ne bi 

trebale rješavati na takav način.        

 M. Linić; Smatra da bi, bez obzira na nastalu situaciju, trebali biti prisutni na 

svečanosti. 
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 A. Štemberger; LD „Zec“ Klana ove godine obiljeţava 120 god. lovstva u 

klanskom kraju. Planirali smo skroman broj odličja, poštujući Pravilnik o lovačkim 

odlikovanjima HLS-a, a s ovim smo stavljeni u vrlo neugodnu situaciju. Ljudi će nas pitati 

kako to oni mogu, a mi ne moţemo, po kojim kriterijima i sl.  

 I. Bolonić; To je omalovaţavanje LS-a i institucije lovačkih odlikovanja. 

 T. Tondini: To su mogli i drukčije riješiti, plaketama HLS-a koje se kupe i dodjeljuju 

po internim kriterijima. 

 A. Loknar; Ne moţe predsjednik HLS-a primati delegacije mimo ovog Saveza i nas 

stavljati u neugodnu situaciju. To nije povećanje 25%, već 300% u odnosu na što imaju 

pravo po Pravilniku.  

 M. Linić; Predsjednik Đ. Dečak je stavio i sebe u neugodnu situaciju, vjerojatno je 

krivo informiran od onih koji su ga informirali. 

 J. Malnar; S predstavnicima LD-a se nekoliko puta razgovaralo, a razgovaralo se i  s 

predsjednikom HLS-a. TakoĎer je mišljenja, da se u buduće takve stvari ne bi smjele 

dogaĎati. Predlaţe da se uputi dopis HLS-u, da se upozori na učinjeni propust, s obzirom da 

je ovdje zaobiĎen i omalovaţen LS.  

 

Ad. 8.  

8.1. Po ovoj točki informirao je A. Petrinić. Obavio je razgovor s predsjednikom LD 

„Kunić“, kao i s predstavnicima LD „Golub“ u svezi izrade Pravilnika o lovidbi. I jedni i drugi 

izradili su prijedlog Pravilnika koje se meĎusobno značajno razlikuju i na ţalost nisu 

usuglašeni. Nije ispoštovan dogovoreni rok tj. 31.08.2011. god. 

J. Malnar; Formalno pravno Savez nema ingerencije da se miješa kao arbitar u 

navedeni sukob. Neka društva nisu platila dio lovazakupnine ili su platili sa zakašnjenjem a 

zadrţali su pravo na lov. Savez neće biti arbitar u tom sporu, te prepušta da spor riješe LD-a 

u okviru zakonskih propisa. Savez je pokušao da se iznaĎe pravično rješenje, ali na ţalost 

nije bilo dovoljno sluha da se uspije. Savez ne moţe ni na što nikoga prisiliti. 

D. Mušćo; Aneks Ugovora o lovozakupu tretira sva tri društva jednako. Trebali su 

napraviti Pravilnik o lovidbi u roku šest mjeseci, pod cijenu raskida ugovora, ali to nisu učinili.  

J. Malnar; Iz Ugovora razvidno je da je LD „Kunić“ lovozakupnik. To što je ţupanija 

dala u aneksu je „čin dobre volje“, bez čvršćeg zakonskog uporišta. 

A. Petrinić; Ako Aneks nije ispoštovan treba ga poništiti, kako i stoji u Aneksu.  

B. Miklić; Lovački savez se treba ograditi od toga, a LD-a neka se obrate Ţupaniji kao 

vlasniku lovišta.  

I. Bolonić; Ugovor je sklopljen s LD „Kunić“, a u Aneks je ušlo ono što je ušlo, a što je 
trebalo ispoštovati. 

 
Nakon rasprave jednoglasno je donesen slijedeći zaključak; 
1. Lovački savez ne moţe biti arbitar u sporu u svezi lovišta „Rab“, već predlaţe da 

LD-a spor sama riješe sukladno zakonskim propisima ili da se obrate Ţupaniji kao vlasniku 
lovišta. 
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Ad. 9. 
9.1. Po ovoj točki informirao je predsjednik J. Malnar. Novoformirano LD-o „Divokoza“ 

iz Jelenja uputila je molbu za prijem u Savez. Izvršni odbor moţe raspravljati o molbi i dati 
prijedlog, ali konačnu odluku po Statutu Saveza donosi Skupština Saveza. Prema podacima 
koje smo dobili uz molbu evidentno je, da su većina članova novoformiranog Društva ustvari 
isključeni članovi iz susjednih LD-a ili članovi koji do sada nisu bili članovi ni jednog lovačkog 
društva. 

M. Linić; Većina članova su isključeni članovi iz LD „Jelen“ Čavle. 
D. Mušćo; Predlaţe da se iz Saveza isključe sva lovačka društva koja nemaju lovišta. 
J. Malnar; Stečena prava se ne mogu dovoditi u pitanje i tek tako oduzimati. 

 
ZAKLJUČAK:  

S obzirom na izneseno, Izvršni odbor će predloţiti Skupštini da ih se ne primi u 
članstvo Lovačkog saveza. 

 
9.2. O realizaciji ugradnje visokih čeka dodijeljenih LD-a informirao je predsjednik J. 

Malnar. Čeka u LD „Kobac“ Lovran je montirana i plaćena, a u LD „Vepar“ Mrkopalj u tijeku 
je montaţa. 

 
9.3. O situaciji s divljim svinjama i medvjedima tijekom ljeta u crikveničkom području 

informirao je B. Miklić - jun. Stanje je bilo dosta kritično, o tome su se raspisale novine i 
ostali mediji, no zahvaljujući koordiniranoj akciji svih subjekata situacija se smirila. Dobivene 
su dozvole Ministarstva o odstrelu u zabranjenom području. Lovci su izvršili svoj zadatak 
odstrijelivši veći broj divljih svinja, a i dalje drţe stvari pod kontrolom. 

TakoĎer je informirao o slučaju uginule divlje svinje od bjesnoće u lovištu LD-a 
„Srndać“ Hreljin.  

J. Malnar; Treba se suočiti sa svim tim pojavama, to je naša realnost, ali i raditi na 
tome da se neke od te divljači zaštiti /jelen lopatar/.  

 
9.4. Predsjednik J. Malnar informirao je članove IO-a o pismu grupe bivših lovaca LD-

a „Lisjak“ Kastav.  
Nakon kraće rasprave zaključeno je, da se zatraţi od LD-a „Lisjak“ Kastav rješenje u 

svezi registracije društva /drugostupanjska odluka/. 
 
9.5. Odlučeno je da se organizira posjet sajmu lova i ribolova u Varaţdinu za sve 

duţnosnike Saveza i predsjednike lovačkih društava. Posjet bi se organizirao u petak 
07.10.2001. god.  

TakoĎer bi se organizirao posjet središnjoj proslavi „Sv. Huberta“ koja će se odrţati u 
Đakovu /Đakovačka katedrala/ u petak 04.11.2011. god. Detalji će se dogovoriti naknadno. 

 
9.6. Potrebno je obaviti razgovor s voditeljem rogista i riješiti njihov status, prava i 

obveze prema Savezu. 
 
9.7. Pod hitno izvršiti inventarizaciju literature koju posjeduje Savez, te stvoriti uvjete 

za formiranje lovačke biblioteke u Savezu.    
 
Sastanak je završio u 14,15 sati. 

 
Dobra Vam kob! 

 
 
 
Pripremio: 
____________ 
Ante Šoić, prof.  

Predsjednik:                                                                 
                                              ________________ 
                                               Mr. sc. Josip Malnar 

 
 
 


